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This penetrating book raises questions about how power operates in contemporary
society. It explains how the speed of information flows has eroded the separate space
needed for critical reflection. It argues that there is no longer an 'outside' to the global
flows of communication and that the critique of information must take place within
the information itself.

</P>

The operative unit of the information society is the idea. With the demise of depth
reflection, reflexivity through the idea now operates external to the subject in its
circulation through networks of humans and intelligent machines. It is these ideas that
make the critique of information possible. This book is a major testament to the
prospects of culture, politics and theory in the global information society.</P>
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书评

从二十世纪末始，一个汇集传媒、通讯、信息科技的新形态社会逐渐形成，激发了众多
学者对日常生活中无所不在的传播、沟通的想象或反思。二十一世纪以来，一系列学术
著作的引进出版，曼纽尔•卡斯特尔的网络社会理论、约翰•奈斯比特的信息社会理论
以及尼葛洛庞帝的数...  

-----------------------------
内容不错，尤其是关于网络社会分析，文字虽然稍显啰嗦，但是与以前看过的最啰嗦的
相比还行。但是最Orz的是，正文部分凡是引用的都用H大格式标注的，例如Durkheim
（1897）这种，但是最后一章翻完，就是封底了，没有附上参考文献，也没有索引，
太恶了。  

-----------------------------
感觉还行。对我的课题有些启发。其实，就这一部分而言，可以引用信息化导致的工作
场deskilling相关文献以及ICT方面的实证研究，说服力会更强。“信息”是一个日常生
活中被滥用的词，与“信息论”和“信息社会”的本意相去甚远。对于传播学者，这方
面比较陌生，是不错的参考书。...  
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